

## Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2015-07-27

Närvarande: Lennart Hallgren, ordförande  
Hans-Erik Hermansson, kassör  
Agneta Ohlsson, sekreterare  
Lillemor Carlsson, ledamot  
Bert Nilsson, ledamot

### 1. **Mötets öppnande**

Ordföranden Lennart Hallgren hälsade alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet öppnat.

### 2. **Godkännande av dagordningen**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

### 3. **Genomgång av föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

### 4. **Ekonomisk genomgång**

Genomgång av balansräkning och resultaträkning per 27 juli. Ekonomin är fortsatt god. Hasse har skickat ut påminnelser till de klubbar som ännu inte betalat distriktsavgiften.

### 5. **Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning**

#### *a) Tävlingskommittén*

Inbjudan har skickats ut till klubbarna angående seriespelet den 15–16 augusti.

Vid Boule-SM i Uppsala blev det 3 guld, 7 silver och 13 brons till vårt distrikt. Bästa klubb blev GBB tack vare duktiga juniorspelare.

#### *b) Ungdomsansvarig*

Ungdomsläget på Bosön är genomfört. 8 ungdomar från vårt distrikt deltog.

Prins Bertils Juniorcup äger rum 3–4 oktober. Sista anmälningdag är den 25 augusti. Vi ber Åke Rydén, ungdomsansvarig i GBB att ta hand om detta. Vi betalar för 4 lag = 8 ungdomar + 1 ledare.

- c) *Handikappansvarig*  
Inget att rapportera.
- d) *Domaransvarig*  
Domare till seriespelet är klart.
- e) *Jämställdhetsansvarig*  
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*  
Hasse håller som vanligt hemsidan uppdaterad med senaste nytt.  
Lennart har inte fått något svar från GP. Mejlar igen och försöker locka dem till seriespelet.  
Förslag om att bjuda in GP:s sportredaktion till en bouleväll, då vi ordnar tävling och mat. De får själva välja datum och tid som kan passa dem. Lennart skickar inbjudan till GP.
- g) *Utbildningsansvarig*  
Fredrik Dahlén har ännu inte besvarat Lennarts mejl angående kurs i BouleApp samt kurs i att arrangera tävlingar. Lennart skickar påminnelse.  
Lennart kontaktar Eddy Persson angående regel- och etikkurs, som är planerad att äga rum den 14 november. Domare från de ”4:as gäng” (GBBF, HSBF, WDBF, och ÖSBF) bjuds in till denna kurs.
- h) *Disciplinnämnden*  
Inget att rapportera.
- i) *AU*  
Inget att rapportera.

## 6. Information

Lennart och Lillemor informerade om distriktsmötet den 24–25 juli. Intressant och givande möte. 28 deltagare.

## 7. Inkomna skrivelser

Mejl från Kerstin Hjelm, SBF, angående BK Seniorerna, som vill dela ut förtjänsttecken till Donald Ståhl, som var med och bildade klubben 1998. Klubben har idag 150 medlemmar. Man vill gärna kunna dela ut förtjänsttecknet till hans 90-årsdag, som infaller den 29 augusti. Hasse skickar in ansökan om förtjänsttecken till SBF och ber dem påskynda ansökan, trots att den ligger utanför den normala ansökningstiden. Frågar även om det går att erhålla förtjänsttecknet i silver, med tanke på mannens höga ålder, trots att han inte uppfyller kriterierna för det.

Andreas Petersson har kommit in med sanktionsansökan avseende tävlingen Sluta Gräv öppen dubbel, som är tänkt att äga rum 10 oktober. Ansökningstiden har gått ut för länge sedan. Han har inte angett vilken status tävlingen ska ha, men den brukar vara regional. Kolliderar med Svenska Cupen V65. Vi avvaktar och gör inget tills vidare.

Diverse mejl som redan besvarats.

## **8. Utgående skrivelser**

Hasse mejlar klubbarna i distriktet om att vi söker arrangör till Svenska Cupen V65.

Ansökan om förtjänsttecken till Donald Ståhl skickas till SBF (Hasse).

Mejl till GP:s sportredaktion (Lennart).

Mejl till Eddy Persson angående regel- och etikkurs den 14 november (Lennart).

Mejl till SBF angående ny domarklädsel (Agneta).

## **9. Domarkonferens**

Föreslogs att den äger rum den 14 november. Även domare från HSBF, WDBF och ÖSBF bjuds in. Från dessa distrikt maximeras antalet till 2 domare per distrikt.

## **10. Svenska Cupen V65**

Äger rum den 10 oktober ev. även den 11 oktober. Lennart kontaktar Uddevalla och hör efter om de skulle kunna vara intresserade av att arrangera Svenska Cupen V65 och tar även reda på hur många banor de har.

## **11. Övriga frågor**

–

## **12. Nästa möte**

Äger rum på **tisdagen den 1 september kl. 17.30** på Thomas Betongs kontor, Södra vägen 28.

**13. Mötets avslutande**

Lennart förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Agneta Ohlsson  
Skr.

Lennart Hallgren